
 سرمربی آبی اناری ها بعد از پیروزی در ال کلاسیکو 
این  در  تیمش  تاثیرگذار  بازیکن  دو  از  ستایش  به 

بازی پرداخت.
  به نقل از اسپورت، دو تیم رئال مادرید و بارسلونا در 
دیداری دوستانه در آمریکا به مصاف هم رفتند که 
این بازی با پیروزی ۳بر صفر بارسلونا به پایان رسید.

تیمش  نخست  گل  زننده  دمبله  ز  ا ستایش  به  زی  با ز  ا بعد  خبری  نشست  در  ی  و ژا   
پرداخت.

 دمبله این روزها مورد توجه پاری سن ژرمن قرار گرفته است و گمانه زنی های زیادی درباره 
جدایی او وجود دارد. 

نخست  ــل  گ نست  توا و  شـــت  ا د یــگــر  د ــوب  خ یش  نما ــک  ی مبله  د  : گــفــت ی  و ژا
بارسلونا  خـــانـــواده  از  ــی  ــزی ج و  ــاوت  ــف ــت م ــن  ــک ــازی ب ــک  ی او  ــد.  ــان رس ثــمــر  ــه  ب  را 

است.

 برانکو سرمربی  سابق پرسپولیس که در حال حاضر 
دارد  اختیار  در  را  عمان  ل  فوتبا ملی  تیم  سکان 
لیات قرارداد او را  تایید کرد، باشگاه پرسپولیس  ما

پرداخت کرده است.
 رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس اعلام 
لیاتی برانکو ایوانکوویچ  کرد که این باشگاه بدهی ما

را پرداخت کرده و این مربی کروات دیگر مشکلی از این بابت ندارد.
لیات قرارداد من را پرداخت  برانکو ایوانکوویچ با تایید این خبر اظهار کرد: آقای درویش ما

کردند. حالا می توانم با خیال راحت به ایران سفر کنم و از سفرم لذت ببرم.
 در دوره مدیریت حمیدرضا گرشاسبی و بعد از تمدید قرارداد برانکو ایوانکوویچ، در 
لیات قرارداد را بر  قرارداد این مربی کروات ذکر شده بود باشگاه پرسپولیس پرداخت ما
لیات قرارداد این مربی  عهده می گیرد اما با وجود گذشت چند سال از جدایی برانکو، ما

لخروج می شد پرداخت نشده بود و او پیش از این اگر به ایران سفر می کرد، ممنوع ا

ژاوی  بعد از شکست رئال

دمبله یک نمایش خوب دیگر داشت
باپرداخت مالیات توسط پرسپولیس

برانکو مجوز سفر به ایران را دریافت کرد 
پیشنهاد پرسپولیس به مهاجم آلبانیایی

مذاکره نهایی ،اواخر هفته در تهران

ل مادرید باوجود شکست سنگین در   سرمربی رئا
ال کلاسیکوی دوستانه از عملکرد شاگردانش راضی 
است.  به نقل از اسپورت، رئال مادرید در دیداری 
دوستانه در اردوی آمریکا به مصاف بارسلونا رفت 
باوجود  آنچلوتی  کارلو  خورد.  شکست  گل  سه  با  و 
شکست سنگین رئال از عملکرد شاگردانش در این 

بازی راضی است.
  سرمربی رئال مادرید گفت: شکست تلخی بود. شکست همیشه تلخ است آن هم اگر در
 ال کلاسیکو باشد اما باید گفت که ما باوجود آن که در این بازی شکست خوردیم اما بازی 
لیایی رئال مادرید ادامه داد: ما در این  بسیار خوبی را به نمایش گذاشتیم. سرمربی ایتا
بازی 5 توپ به تیر دروازه زدیم که این در دوران سرمربیگری من اتفاقی نادر بوده است و 
نشان می دهد که ما بد شانس بوده ایم. انگار که دیوار و مانعی برابر دروازه بارسلونا بود که 

اجازه نمی داد دروازه آن ها باز شود. بازی خوبی بود هر چند که ما در آن شکست خوردیم.

یک سایت آلبانیایی نوشت: پرسپولیس به مهاجم 
لخلیج پیشنهاد خوبی داده و  له فصل قبل ا ۳۳سا

این بازیکن می تواند به زودی راهی تهران شود.
shqiptarja، قرار است سوکول   به نقل از سایت 
سیکلیشی به کار خود در ایران ادامه دهد. مهاجم 
تیم ملی آلبانی که فصل گذشته را به صورت قرضی 

لخلیج عربستان به پایان رساند، مورد توجه پرسپولیس است. در ا
له در ۲۹بازی ۱۰گل به ثمر رساند و عملکرد خوبی را ارائه داد. سیکلیشی   این بازیکن ۳۳سا
پس از یک سال قرضی به قونیه اسپور بازگشت و با توجه به اینکه قراردادش با این تیم 
ترکیه ای تابستان ۲۰۲۴به پایان می رسد به دنبال ماجراجویی جدیدی است. این مهاجم 

پیشنهاد بالایی را دریافت کرده و می تواند قونیه را ترک کند.
این بازیکن همراه تیم ملی فوتبال آلبانی در یورو ۲۰۱۶حضور داشت و در مجموع طی 

5۳بازی ملی ۱۲گل برای تیم ملی کشورش به ثمر رساند.

آنجلوتی بعد از باخت رئال

بارسلونا دروازه اش را دیوار چینی کرده بود
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سید محمد حسینی طلایی شد
لو توانست نخستین مدال کاروان ایران در  سید محمد حسینی در رشته تا
سی ویکمین دوره بازی های یونیورسیاد دانشجویان در چین را کسب کند.

 دومین روز از سی و یکمین دوره بازی های یونیورسیاد دانشجویان جهان 
در چنگدو چین با کسب مدال طلای سید محمد حسینی در سبک گون 

لو همراه شد و ورزشکاران آمریکا و ماکائو نقره و برنز گرفتند.  شو تا
 سی ویکمین دوره یونیورسیاد دانشجویان جهان از ششم تا ۱۷مردادماه 
در چنگدو چین برگزار می شود و کاروان ایران در ۱۱رشته در این رویداد 

حضور پیدا کرده است .

درویش : باید 2  بازیکن خارجی از لیست خارج کنیم
لی ندارد و برای جذب بازیکن   مدیرعامل پرسپولیس گفت: تیم جای خا

خارجی باید بازیکن از لیست خارج کنیم.
لیگ  ی  ه ها شگا با مل  عا ن  یرا مد نشست  شیه  حا در  ــش  دروی رضا    
لبات دیاباته و پریرا اظهار کرد: هنوز موعد  برتری  درباره پرداخت مطا

 پرداختی ها   فرا نرسیده است. دیاباته وپریرا چندی پیش به صورت دو 
طرفه توافق کردند که از پرسپولیس جدا شوند ونامشان از لیست خارج 
لبات دیاباته وپریرا دو بازیکن جدا  شد.وقتی  مدیر عامل از پرداخت مطا
شده سخن می گوید، مشخص است که دو خارجی پرسپولیس آنهم 
لبته  بر اساس توافق دو طرفه از لیست تیم پرسپولیس خارج شده اند ا
سومین بازیکن خارجی پرسپولیس به زودی از لیست خارج خواهد شد.

 خطردر کمین استقلال!
کرده  اقدام  ل  استقلا علیه  بر  اکنون  ل  استقلا یلی  برز مدافع  سیلوا 
است. ابن بازیکن که به صورت یک طرفه قرارداد خود را فسخ کرد و 
جدایی اش قطعی شد درصدد است تا با یک اقدام کلیه طلب خودرا از 
استقلال دریافت کند.حالا به واسطه همین بند قرارداد نه تنها قرارداد 
خود با آبی پوشان را فسخ کرد که با شکایت به فیفا خواهان دریافت همه 
لباتش شده است. سیلوا در شکایتی که از استقلال کرده، خواهان  مطا
لبات فصل گذشته شده و همچنین 5۰۰هزار دلار هم  ۳۱۰هزار دلار از مطا
قرارداد فصل آینده او بوده که بابت آن هم شکایت کرده است.باتوجه به 

ادعای سیلوا استقلال باید مبلغ ۴۰میلیارد تومان بپردازد.

اخبارکوتاه

 تاج:شاید لیگ  با تأخیر شروع شود
هزینه وی،ای،آر     ۲میلیون و ۳۰۰هزار دلار است

مدیران ونمایندگان باشگاه های حاضر در 
لیگ برتر با رئیس فدراسیون فوتبال نشست 
لبته از باشگاه استقلال  پر باری را برگزار کردند.ا
هیچ نماینده ای حضور نداشت وبه نوعی آنها 

این نشست را تحریم کردند.
  مهدی تاج در حاشیه نشست مدیران عامل 
مجوز  صدور  برای  برتری  لیگ  باشگاه های 
حرفه ای اظهار کرد: امروز جلسه اهدای صدور مجوز حرفه ای به 
باشگاه بود که به نمایندگی از کنفدراسیون فوتبال آسیا گواهینامه ها 
را به باشگاه ها دادیم. دو مجوز حرفه ای بانوان و دو مجوز حرفه ای 
لیگ یک هم اهدا کردیم. من قطعا می دانم که برای سال آینده 
بسیاری از باشگاه های لیگ برتری مجوز حرفه ای خواهند گرفت. 

له جدی شد و برخی از باشگاه ها صفر گرفتند. امسال این مسا
 او ادامه داد: نمایندگان باشگاه استقلال در جلسه حاضر نشدند، 
روز  چند  باشد.من  ای  حرفه  مجوز  دریافت  عدم  دلیلش  شاید 
پیش با باشگاه استقلال جلسه داشتم و احتمالا این  جلسه ادامه  
خواهد داشت. ما راغب هستیم که باشگاه استقلال مجوز حرفه ای 
بگیرد. مطمئنیم این اتفاق خواهد افتاد و بقیه باشگاه ها هم به این 
شکل است. از ۱۶باشگاه ۱۰باشگاه مجوز حرفه ای نگرفتند و این برای 

باشگاه های ما خوب نیست.
 رئیس فدراسیون فوتبال درباره آوردنVAR گفت: این کار باید 
صد درصد در لیگ ما اجرا شود. یک ضرورت و یک قانون است اما 
لزامی نیست هرچند ضرورتش وجود دارد. ما  حضورVAR امسال ا
با شرکت چشم انداز داشتیم کار می کردیم که این شرکت با شرکت

EBS کار می کرد. این شرکت در آخر کار اعلام کرد به دلیل اینکه 

ما  با  نمی تواند  است،  تجهیزاتش آمریکایی  از  ۱۲درصد  از  بیش 

ادامه دهد. متوسل به فیفا شدیم و من هم در حال رایزنی با آن ها 
هستم. فیفا به دنبال این است که کل دستگاه ها را ازEBS بگیرد و 

در اختیار ما قرار دهد.
 او اضافه کرد: این کار قانونی است و می شود این کار را انجام داد. 
پولش هم ۲میلیون و ۳۰۰هزار دلار است کهEBS خواهان این است 
له ضروری است که با دولت در  که پول را یک جا بگیرد. این مسا
این رابطه بحث کردیم اما تاکنون این پول تامین نشده است. این 
له به صورت جدی دنبال می شود و همکاران من با مسئولان  مسا
فیفا مذاکره داشتند و فیفا نامه بسیار خوبی ارسال کرده که این 

له مشمول تحریم نیست. مسا
 او ادامه داد:  همه باشگاه های لیگ برتری نامه حق پخش را امضا 
کردند و به فدراسیون فوتبال تکلیف کردند که به صورت جدی 
بحث حق پخش پیگیری شود. آدرس درست و نشانه درست در 
حال حاضر مجلس است. مجلس در لایحه تلفیق این مورد را باید 
ببیند. کمیسیون فرهنگی یا وزارت ورزش باید این پیشنهاد را به 
مجلس می بردند که نبردند. کمیسیون فرهنگی دو نماینده دارد 

ولی نبردند. در کمیسیون فرهنگی همان چیزی تصویب شد که در 
برنامه ششم تصویب شده بود .

 تاج اضافه کرد: این اصلا کارایی لازم را ندارد و به همین دلیل 
له ناراحت هستند. تنها راه ما کمیته  مدیران باشگاه ها از این مسا
ییس مجلس نیز نامه زدیم.  تلفیق است و آن ها را دیدیم و به ر
لزام  نگرانی ما AFC است که حق پخش وVAR را برای سال آینده ا
کرده و اگر این در برنامه هفتم دیده نشود به مشکل برمی خوریم. 
له است. همین الان در جریان  صدا و سیما در جریان این مسا
برای  مانعی  چنین  ملت های آسیا  جام  و  قهرمانان  لیگ  پخش 

پخش به وجود آمده که به دنبال حل این مانع هستیم.
 رئیس فدراسیون فوتبال درباره حضور بانوان در ورزشگاه ها بیان 
کرد: ورود بانوان مسیر خودش را طی می کند و مصوبه های لازم 
گرفته شده است. در حال حاضر به دنبال ورزشگاه های مناسب 
هستیم که آمادگی لازم را داشته باشند. شاید آغاز لیگ یکی دو روز 
به خاطر این موضوع عقب بیفتد. به هر حال باید این مشکلات 
رفع شوند.  من از همه باشگاه ها تشکر می کنم. فدراسیون محکم در 
این خصوص ایستاد. این برای رییس و مسئولان فدراسیون خیلی 
بار داشت و نمی گویم چقدر به ما فشار آمد. نه سپاهان و نه باشگاه  
دیگر نباید از قانون تخطی کنند. قانون برای همه یکسان است و 

همه باشگاه ها بودجه شان را اعلام کرده اند.
 تاج در پایان اضافه کرد: باید به نیمه پر لیوان نگاه کنید. هیچکدام 
از باشگاه ها قبلا بودجه شان را اعلام نمی کردند و حالا همه اعلام 
کرده اند. اینکه یک باشگاه رعایت نکرده باشد را راستی آزمایی 
می کنیم. سازمان بازرسی هم این کار را انجام می دهد. سازمان های 
لیاتی و سازمان لیگ هم این مجوز را دارند که بازرسی کنند.  ما

۱۳باشگاه ما دولتی هستند.

افتخار آفرینان والیبال

لیبال ودر سطح بزرگسالان در  اگر چه دروا
اخیرا  نشد،اما  حاصل  توفیقی  ملتها  لیگ 
توسط جوانان ونوجوانان افتخاراتی به دست 
آمد که ستودنی است. جوانان ونوجوانان 
غیورمند کشورمان با عملکردمثال زدنی خود 
 خواب را از چشمان رقبای آسیایی  گرفتند.   
پشتوانه ها ونسل طلایی جوانان کشورمان 
نشان دادند که جوان ایرانی می تواند هر غیر 

ممکنی را به ممکن تبدیل سازد.
به  ل  لیبا وا در  که  اخیر  افتخارات  کنار  در 
شد  فل  غا نکته  ین  ا ز  ا ید  نبا مد  آ ست  د
حاصل  اتفاقی  نه  ها  پــروازی  بلند  این  که 
است. دست آمده  به  شبه  یک  نه  و شده 
در  . د ــو ش جعه  مرا ها  خت  سا زیــر  به  ید  با
ه  یند آ و ی  د بنیا ر  کا ل  لیبا ا و ن  سیو فدرا
نگری آغاز شده است.توجه به استعدادهای 
محصول  به  بود،امروز  هم  زمانبر  که   ناب 
ــل  ــدی ــب ــده ت ــ ــی ــ ــوه هـــــای رس ــ ــی ــ وم
 شــــــــده اســــــت.فــــــدراســــــیــــــون 
داور زنی در پی تلاش بی وقفه به منظور 
پرورش نسل جوان،امروز به نتیجه مثبت 
راه یافت تا قاره پهناور آسیا در برابر گام های 
مقاوم جوان ایرانی احساس کوچکی کند. 
لیبال  در یک ماه گذشته نسل در راه رشد وا
کشورمان چند افتخاربزرگ به ارمغان آورد 
در    ومستعدها  جوانان  به  توجه  بیانگر  که 

لیبال  است .  فدراسیون وا

 تاج   با مدیران
 باشگاه ها  به تبادل نظر 

نشست

عکس: ایسنا
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گهی مناقصه  عمومی  آ
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ش�رکت کلرپ�ارس مطاب�ق مس�یرهای اعلام�ی را از طری�ق برگ�زاری مناقص�ه 
عموم�ی واگذار نمای�د. لذا از کلیه اش�خاص حقوقی که تقاضای ش�رکت در 
مناقصه را دارند، دعوت می گردد نسبت به دریافت اسناد مناقصه، اقدام و 
تا س�اعت 16 مورخ 1402/05/21 پیش�نهادات خود را در پاکات لاک و مهر شده 
به ش�رکت مناقصه گ�زار در آدرس: » تبریز ،کیلومتر 20 ج�اده تبریز- تهران ، 
جنب  پلیس راه ، ابتدای جاده باس�منج« به واحد دبیر خانه ، تسلیم و برای 
 اخذ اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 2- 36300281-041 داخلی دبیرخانه 170 ،
گه�ی   ام�ور ت�دارکات 142 تم�اس حاص�ل نماین�د .  پرداخ�ت هزین�ه درج آ

مناقصه، بعهده برنده مناقصه می باشد .

1
ساعت 7/00 

صبح
از شهر15 دستگاه ايويكو

13 دستگاه ایویکو از تبریز و یک دستگاه از 
بیرق و یک دستگاه از سهند 

2
ساعت 7/45 

صبح)شيفت(
ازكارخانه6 دستگاه ايويكو

4 دستگاه از کارخانه به تبریز و یک دستگاه 
به بیرق و یک دستگاه به سهند

ازشهر6 دستگاه ايويكوساعت315/30
4 دستگاه از شهر به کارخانه و یک دستگاه از 

بیرق و یک دستگاه از سهند

ازكارخانه15 دستگاه ايويكوساعت 416/25
13 دستگاه به تبریز و یک دستگاه  به بیرق و 

یک دستگاه به سهند

5
ساعت 18 

)اضافه  کاري(
از کارخانه5 دستگاه ايويكو

4 دستگاه از کارخانه به تبریز و یک دستگاه 
از کارخانه به بیرق 

6
ساعت22/30  
شب )شيفت(

ازشهر6 دستگاه ايويكو
4 دستگاه از تبریز به کارخانه و یک دستگاه 

از بیرق و یک دستگاه از سهند

7
ساعت 23 

شب)شيفت(
ازكارخانه6 دستگاه ايويكو

4 دستگاه از کارخانه به تبریز و یک دستگاه 
به بیرق و یک دستگاه به سهند

گهی دعوت به مجمع عمومی فوق العاده )اصلاحیه(آ

شرکت تامین سرمایه دماوند )سهامی عام(

گهی مندرج در روزنامه اطلاعات به شماره 28449 مورخ  1402/05/08 در ارتباط با  پیرو آ
لعاده مورخ 1402/05/18 شرکت تأمین سرمایه دماوند، به اطلاع  مجمع عمومی فوق ا
س�هامداران محت�رم می  رس�اند که محل برگ�زاری مجم�ع مذکور به محل ش�رکت به 
لد اسلامبولی , خیابان سیزدهم , پلاک 18،  آدرس: تهران، آرژانتین , خیابان شهید خا

 طبقه 6 ، تغییر نمود.
هیئت مدیره

خلاصه تصمیمات مجمع صندوق سرمایه گذاری 
اختصاصی بازارگردانی صبا گستر نفت و گاز تامین

 به شناسه ملی 14007954267 
مورخ 1402/03/20 ساعت 16

کلی�ه دارن�دگان واحده�ای ممت�از پ�س از بح�ث و تب�ادل نظ�ر ب�ه 
اتف�اق آرا با تغییر بن�د 9 � 3 امیدنامه )هزین�ه بازارگردانی اوراق بهادار 
ب�ا درآم�د ثاب�ت( و تصمی�م گی�ری در خص�وص بروزرس�انی تعهدات 
ش�رح  ب�ه  صن�دوق  بازارگردان�ی  موض�وع  نماده�ای  بازارگردان�ی 
 صورتجلسه صندوق )قابل دس�تیابی در تارنمای صندوق به آدرس

نش�انی  ب�ه  ک�دال  س�امانه  و   http://sngt.sababroker.ir  
https://www.codal.ir موافقت نمودند. 

دلایل ردصلاحیت ها محرمانه  ...

تملک کارخانه ها از سوی ...
 

رئیسی در جلسه دیروزهیأت دولت  ، با تبریک مجدد موفقیت تیم های 
ورزشی و ورزشکاران کشورمان، افزایش حمایت های صورت گرفته را در  

چارچوب تداوم این موفقیت ها خواستار شد.
رئیس جمهور ی همچنین با تأکید بر پیگیری جدی مصوبات و توافق های 
صورت گرفته در سفرهای دولت چه در عرصه داخلی و چه در عرصه 
خارجی، گفت: در عرصه داخلی مردم و در عرصه خارجی مسئولان 
کشورهای طرف توافق، مجدانه پیگیر اجرای این مصوبات و توافقات 
هستند ؛  لذا تسریع در اجرای این توافقات و مصوبات  به ویژه آن بخش 
لمنفعه هستند، باید دستورکار اصلی  که ناظر به اجرای طرح های عام ا

مسئولان مربوطه باشد.

لبات کشاورزان به ویژه گندمکاران، مکلف    پیگیری نحوه پرداخت مطا
شدن وزیر امور اقتصادی و دارایی برای ایجاد شفافیت و اطلاع رسانی 
بورس  رونق  و  ثبات  تقویت  منظور  به  دولت   برنامه های  و  اقدامات 
اوراق بهادار برای مردم و به ویژه سهامداران خرد و همچنین سرعت 
و جدیت بیشتر مسئولان مربوط در پیگیری و اجرای طرح های ملی 
 و منطقه ای از دیگر تأکیدات رئیس جمهوری در جلسه   هیأت دولت

 بود.
لروز شهادت    رئیس جمهور ی در بخش ابتدایی سخنان خود با تسلیت سا
امام سجاد )ع( به جایگاه ایشان در معرفت آفرینی و تبیین حقایق قیام 
عاشورا اشاره کرد و اظهارنظر کرد: مردم در محرم امسال شکوه عظیمی 
خلق کردند و جلوه حضور آنها به  ویژه جوانان و نوجوانان بسیار چشمگیر 

و زیبا بود .

بقیه از صفحه 2

هوانیروز ارتش به تسلیحات  روز دنیا 
مجهز شده است

  فرمانده هوانیروز ارتش  اعلام کرد :   هوانیروز ارتش به 
لگردی غرب  عنوان بزرگترین و قدرتمندترین ناوگان با
لگردهای روز دنیا در  لیت می کند و به آنچه با آسیا فعا
حوزه سامانه های دید در شب، موشک های نقطه زن 

و بسیار موارد دیگر دارند، مجهز شده  است .
گرامیداشت  مراسم  در  قربانی  یوسف  خلبان  امیر   ، ارتش  گزارش  به 
که  گفت  نمی توان  و  بود  جریان  یک  مرصاد  گفت:  مرصاد،  عملیات 
یک واقعه یا قصه تاریخی بود. منافقین فکر می کردند این مردم با آن ها 
همراهی کرده و منافقین با به راه انداختن یک ستون نظامی می توانند 
با حمایت مردم وارد کشور شوند. اما، منافقین توسط فرماندهی شهید 

صیاد شیرازی و همکاری سایر نیروها به درک واصل شدند.
وی ادامه داد: منافقین از شکست سال ۶۷در عملیات مرصاد تاکنون 
دیگر ظهور و بروز چندانی نداشتند و به بدبختی دچار شدند این عاقبت 

کسانی است که به کشور خود و اسلام و قرآن خیانت کند.
همه  ن  پیکا نوک  ن  یگا ین  ا ینکه  ا ن  بیا با  رتــش  ا نیروز  هوا ه  ند فرما
ماموریت هاست، اضافه  کرد: هوانیروز ارتش هم اکنون در مرزهای هوایی 
پشتیبانی  از مرزها را انجام می دهد و در پشتیبانی از همه یگان ها اعم از 

مرزبانی  فرماندهی کل انتظامی حضور قدرتمندی دارد.

سردار طلایی نیک:  ارتقای توان موشکی اولویت وزارت دفاع است  
اینکه  بیان  با  دفاع  وزارت  سخنگوی 
ز  ا کی  حا ن  جها در  عی  فا د ت  تحولا
برترساز بودن توان موشکی و   پهپادی 
از  یکی  گــفــت:   اســـت،  ــدان  ــی م در 
اولویت های وزارت دفاع، ارتقای توان 

موشکی است.
ــا  ــه گــــزارش فــــارس، ســــردار رض ب
دوران  در  اینکه  بیان  با  طلایی نیک 
قبل از پیروزی انقلاب علی رغم عدم 
وجود تحریم ها و شرایط بحرانی منطقه 
فقط ۳۰محصول دفاعی در کشور تولید 
از  بیش  اکنون  ایران   گفت:  شد،  می 
ی  نیروها در  که  یی  نها ل  ۸محصو ۰ ۰
می  تولید  را  شود  می  استفاده  مسلح 
ت  تسلیحا و  ت  تجهیزا ین  ا که  کند 
حاصل خودباوری، خود اتکایی و پیوند 
میان دانشگاه و صنعت و شرکت های 

دانش بنیان است .
  

ایران آغازگر جنگی نخواهد بود
  سخنگوی وزارت دفاع با بیان این که 
جمهوری اسلامی ایران جزو قدرت های 
برتر دفاعی در دنیاست، تصریح کرد: 
نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران 
در منطقه، قدرت دفاعی برتر هستند 
لبته این اقتدار بازدارندگی که ایجاد  که ا
دفاعی  رهنامه  مبنای  بر  است  شده 
است و ما آغازگر هیچ جنگی نبوده و 
نخواهیم بود و اگر ضرورت ایجاب کند 
با نیروی تهاجمی برای هدف دفاعی 

اقدام خواهیم کرد.
ین  ا در   : گفت یی نیک  طلا ر  ا ــرد س

وزارتخانه با توجه به تدابیر فرماندهی 
، نی نو قا ــف  ی ــا وظ  ، قـــوا ــل  ک  معظم 

نیازمندی  و  کل  ستاد  های  سیاست   
نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران 
برنامه ریزی لازم در چارچوب  ارتقای 
توان رزمی در پشتیبانی تسلیحاتی و 

تجهیزاتی انجام شده است.
لحاق  ا به  اشاره  با  طلایی نیک  سردار 
موشک کروز دریایی ابومهدی گفت: 
موشک کروز ابومهدی یکی از تولیدات 
برد  با  دفاع  وزارت  هوافضای  صنایع 
که  ست  ا متر  کیلو ر  هزا یک  ز  ا بیش 
و  کند  منهدم  را  هدفی  هر  می تواند 
از این طریق،  محدوده پوشش دفاع 
دریایی ایران را نسبت به قبل چندین 
دامنه  می تواند  و  اســت   کــرده  برابر 
دریای  کل  در  را  گسترده ای  عملیاتی 
بخشی  و  عمان  دریای  فارس،  خلیج 
از اقیانوس هند زیر پوشش قرار دهد 
که یک پیام روشن برای تامین امنیت 

منطقه است.
تهدید  صورت  در  دشمن  افزود:  وی 
خودش  ابومهدی  موشک  برد  تا  باید 
ین  ا که  کند  دور  کشور  حل  سوا ز  ا را 
برای  امنیت  تامین  باعث  شدن  دور 
لمللی   کشور، منطقه و آبراه های بین ا
در  دارند  قصد  که  کسانی  و  شود  می 
منطقه ناامنی ایجاد کنند باید تصمیم 

خود را عوض کنند .

ویژگی های موشک ابومهدی
به  ــاره  اش با  ــاع  دف وزارت  ی  سخنگو

 : کرد ن  بیا ی  مهد بو ا ــروز  ک موشک 
در  ز  ــروا پ بلیت  قا ی  مهد بو ا موشک 
ارتفاع پست و زیر دید رادارهای دشمن 
را دارد و می تواند مسیر و ارتفاع خود 
و  یی  فیا جغرا رض  ــوا ع به  توجه  با  را 
تغییر  شمن  د ی  افند پد ی  نه ها ما سا
دهد و این موشک اولین موشک کروز 
هوش  ز  ا که  ست  ا یی  دریا بلند  برد 
با  مرتبط  افزارهای  نرم  در  مصنوعی 
طراحی مسیر پروازی موشک در سامانه 
فرماندهی و کنترل استفاده شده است 
و از جهت های مختلف به سمت هدف 

حمله و برخورد می کند.
  وی ادامه داد: از آنجا که این موشک 
ز  ا ه  د ستفا ا بــا  و  ــت  س ا می  بو ملا  کا
دانش نخبگان و متخصصین ایرانی از 
مرکز  و  بنیان  دانش  5۰شرکت  طریق 
ه  شد خته  سا و  حی  طرا هی  نشگا ا د
است، کاملا از امکان تولید انبوه و ارتقا 
برخوردار است و بیش از ده ها فروند 
از این موشک اخیرا به نیروی دریایی 
راهبردی ارتش و نیروی دریایی سپاه 

لحاق شد. ا
تصریح  پایان  در  طلایی نیک  سردار 
کرد: برد موشک های جمهوری اسلامی 
هایی  تهدید  برآورد  با  متناسب  ایران 
م  علا ا ما  به  مربوطه  کز  مرا که  ست  ا
های  طرح  اساس  این  بر  و  می کنند 
تحقیقاتی در برنامه وزارت دفاع قرار 
می گیرند که در سال ۱۴۰۱خوشبختانه 
تولید  به  تحقیقات  این  از  صد  ۹۶در 

محصول منتج شد.

ثبت نام داوطلبان نمایندگی مجلس
ستاد انتخابات کشورهم  در اطلاعیه ای اعلام کرد:

انتخابات  قانون  از  موادی  اصلاح  قانون  ابلاغ  به  عنایت  با 
یندگی  نما وطلب  ا د ن  ضیا متقا  ، می سلا ا ی  ــورا ش مجلس 
دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی باید از روز دوشنبه 
تاریخ ۱۴۰۲/5/۱۶تــا روز یکشنبه تاریخ ۱۴۰۲/5/۲۲از ساعت ۸تا 
۱۸جمعاً به مدت ۷روز از طریق پنجره واحد وزارت کشور به آدرس

keshvar.moi.irبه لینک »ثبت درخواست متقاضیان داوطلبی 
در انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی« وارد 
درخواست   ، نیاز  مورد  مدارک  و  اطلاعات  تکمیل  با  شوندو 
لذکر،  خود )پیش ثبت نام( را ثبت کنند. به استناد قانون فوق ا
متقاضیانی که در مهلت مقرر در سامانه مذکور، درخواست خود 
را ثبت نکنند، یا شناسه رهگیری دریافت نکنند یا مطابق بررسی 
دستگاه های مربوطه، شرایط داوطلب شدن را نداشته باشند؛ 
نمی توانند در مرحله بعد، به  عنوان داوطلب نمایندگی مجلس 

شورای اسلامی ثبت نام خود را نهایی کنند.

بقیه از صفحه 2

  عضو کمیسیون تلفیق لایحه برنامه هفتم توسعه درباره مصوبه 
این کمیسیون برای تجمیع اطلاعات هویتی افراد در کارت ملی 
گفت: براساس این مصوبه تمام اطلاعات هویتی افراد در کارت 
ملی تجمیع می شود و به سمت و سویی خواهیم رفت که دیگر 
شناسنامه  عبارتی  به  و  نیست  شناسنامه  از  استفاده  به  نیازی 

حذف می شود.
جعفر قادری به تسنیم، گفت: این طرح نمایندگان با همکاری 
سازمان ثبت احوال تدوین شده است که در جلسه اخیر کمسیون 

تلفیق به تصویب اعضا رسید.
وی درباره جزئیات مصوبه ادامه داد: براساس این مصوبه هر 
فرد باید دارای یک آدرس باشد و مرجع تعیین کننده آدرس ثبت 
احوال است و اگر قرار است که استعلام ، مکاتبه و یا مستنداتی 
توسط دستگاه های مختلف ارسال شود به آدرسی ارسال می شود 

که ثبت احوال تائید می کند.
قادری اضافه کرد: طبق این مصوبه باید هر فردی که به سن 
قانونی رسیده یک شماره تلفن همراه داشته باشد که این شماره 
موبایل برای ارسال پیامک ها از سوی دستگاه های مختلف، مورد 

استناد باشد.
نماینده شیراز در مجلس درباره اینکه  اطلاعات هویتی در همین 
در  صا ید  جد ی  رت ها کا یا  د  می شو تجمیع  فعلی  ی  رت ها کا
تصمیم گیری  کار  این  فنی  موضوعات  درباره    گفت:  می شود، 

خواهد شد.

  شناسنامه حذف می شود

خــبر

سیاسی
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